
CONSILIUL LOCAL STUDINA 
JUDEȚUL OLT 
 
 
                                                            PROCES-VERBAL, 
 
 
Încheiat azi  23.04.2012 
 
 
Fiind prezenti  un număr de 10 consilieri locali ,sedinta este legal constituită. 
Secretarul consiliului local dă citire procesul verbal de la sedinta anterioară ,proces –
verbal care se supune la vot si se aprobă cu 10 voturi . 

Primarul comunei Studina propune completarea ordinei de zi cu proiectul privind 
încheierea unui contract de superficie pentru suprafața de 100 ha teren din izlazul 
comunal în scopul înființării unui parc solar. 
Președintele de ședință propune aprobarea ordinei de zi după cum urmează : 

1. Proiect de hotărâre referitor la aprobarea execuției pe trimestrul I anul 2012 
2. Proiect de hotărâre referitor la rectificarea bugretului local pe anul 2012. 
3. Proiect de hotărâre refeitor la revocarea HCL nr 56/2011 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de superficie,care are ca scop 

înființarea unui Parc solar pe teritoriul comunei Studina,județul Olt 
5. Rapoarte ale comisiilor pedomenii 
6. Diverse 
Se supune la vot ordinea de zi 
Se aprobă cu 10 voturi. 
Se trece la discutarea ordinei de zi : 
1 Proiect de hotărâre referitor la aprobarea execuției pe trimestrul I anul 2012 
însoțit de raport și prezentat de primar 
Se aprobă cu 10 voturi 
2 Proiect de hotărâre referitor la rectificarea bugretului local pe anul 2012 însoțit de 
raport și prezentat de primar 
Se aprobă cu 10 voturi 

             3.Proiect de hotărâre refeitor la revocarea HCL nr 56/2011 însoțit de raport și 
prezentat de primar 

Se aprobă cu 10 voturi 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de superficie,care are ca scop 

înființarea unui Parc solar pe teritoriul comunei Studina,județul Olt. 
Primarul comunei Studina propune ca suprafața inițială de 50 ha care era alocată 
pentru parcul solar să fie mărită la 100 de ha ,domnul Matei propune menținerea 
celor 50 de ha și apoi să se mai dea încă 50 ha. 
Se cere părerea nominală a celorlați consilieri: 
Buzatu- 100 ha 



Marinescu-100 ha 
Burda G-100 ha 
Gheorghe-100 ha 
Sârbu-100 ha 
Dobeanu -100 ha 
Burda P.-100 ha 
Coman I-100 ha 
Bârzu M-100 ha 
În concluzie se aprobă 100 de ha. 
Se trece la diverse : 

1. Se hotărăște ca suprafața de 17 ha de lucernă  să fie administrate de consiliul 
local 

2. Domnul Matei Ioan propune amenațarea luciului de apă de la DN 54 
3. Șain Stelian –solicită scutirea de la impozit pentru constrcția din strada Ioan 

Slavici nr 63 având în vedere că aceasta nu a fost finalizată urmând să 
plătească impozit numai pentru terenul situat la această adresă.-Se aprobă cu 
10 voturi. 

 
 
 

 
          Drept  pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 

       Presedinte de sedintă,                                                         Întocmit, 
         Sarbu Geo-Sorin                                                              Stanciu Emilia  
 


